
Referat 3.19, styremøte på Slidretun 02.05.2019 

 

Til stede: Steinar, Jan Erik, Nils Oddvar, Knut Håvard, Sissel. 

 

Sak 10/19: Oppdatere styret i Brønnøysundregistrene: Jan Erik Dahl tar ansvar for å melde inn 

endringene. Lars Rime inn som vara. Lars Myhre går ut av styret. Sissel Næss Bergsund inn i styret. 

Vedtektsendringer ang utbetaling meldes inn til Brønnøysund av Jan Erik. Sendes inn sammen med 

årsmøteprotokoller fra 2016, 2017 og 2019.  

Sak 11/19: Jan Skogen: Jan Skogen har sendt nabovarsel til sameiga ang salg av støl på 

Hermanstølen, 68/3. Han ønsker å dele av stølshusa som hyttetomt, stølsjordet vil Kristoffer Fodnes 

kjøpe som tilleggsareal. 

Sak 12/19: Søknad om midler til UKL: Det er sendt en SMIL søknad for rydding langs gamle veier, 

ramme på 100 000kr. Her får vi maks 40 000kr. Hvis vi søker støtte fra UKL kan vi ikke motta støtte til 

samme tiltak fra andre steder. En mulighet er å søke UKL og hvis vi får mer enn 40 000kr derfra så 

trekker vi SMIL-søknaden.  

Tiltak nr 2: Søke tilskudd fra UKL til gjerding ved Ølsjøbakko. 

Sak 13/19: Igangsetting av SMIL-tiltak på Hermanstølen: Fått inntil 50 000kr i tilskudd. Har 87 000kr 

+ mva til disposisjon. Det blir her utført en blanding av krattknusing og manuell hogst. Nils Oddvar 

hører med Bygdeservice ang krattknusing og Kreken ang manuell hogst/rydding på Hermanstølen.  

Sak 14/19: Kontrakt brøyteplater på Ferist på Ølsjøbakko: Tideman Kjell Høllen har sagt seg villig til 

å ordne dette. Tar max 2000 kr pr gang, max 4000 kr pr år.   

Sak 15/19: Grusdager Hermanstølgruva 2019: Steinar har snakka med Øystein, de planlegger 2 

grusdager, kommer tilbake til nærmere dato (starten av juli og starten av september).  

Sak 16/19: Dato for befaring i sameiga sommeren 2019: Befaringa blir lørdag 6.juli 2019. Det må 

settes inn annonse i Avisa Valdres minimum 8 dager før. Se over gruva på Hermanstølen, se på 

plassering av ny støl til Knut og Ragnhild Ødegaard på Breiset, snakke med grunneier, Nils Harald 

Pettersen, på Ølsjøbakko ang gjerding, opprette rasteplassbord ved Herkja, se på Henrik Hyseth sitt 

nye felt med dyrkingsjord ved Brattstølvegen.   

Sak 17/19: Arbeidsplan for 2019: Verneplan for stølsvidda, grensegang for stølen 74/1 (20.juni 

2019), avslutte landskapsrydding på Breiset, sette i gang landskapsryddingsprosjekt på 

Hermanstølen, gjerde opp manglende gjerde på Ølsjøbakko mot Åbjør sameige, få avtale med 

løypelagene om betaling (mot minst tilsvarende støtte).  

Sak 18/19: Utbetaling: Ole-Arne Fugllien anbefaler at vi foretar vedtatt utbetaling med moms til 

grunneierne.  Steinar og Jan Erik ordner dette ila juni.  

Sak 19/19: Supplerende vern: Ser ikke at vi er med videre på lista som Miljødirektoratet oversendte 

til Klima og miljødepartementet, 02.mai 2019. Ser ut til at vi unngår å være med videre i 

verneprosessen. Anser saken som avslutta.  

Sak 20/19: Brev fra Valdres Trekkhundklubb: De ønsker en avtale om tilrettelegging og merking av 

allbruksløype, 25.12.2019-30.04.2021. Dette er søknad om et prøveprosjekt på 2 år. Viktig med 



tidsbegrensa kontrakter. Ønsker å slette punkt 8.13 og 8.14 i kontrakten. Godkjenner en to-

årskontrakt.  

 

 

Møtet slutt 21.30.  

Sissel Næss Bergsund, referent 


